
Mäetaguse Põhikooli Hoolekogu elektroonilise koosoleku protokoll nr 7 

Toimus 10.12.2020 kell 18.00 - 18.45 Microsoft Teams´is 

 

Osalesid: 

Lastevanemate esindajad: Airi Nano, Kairi Nõmmemees, Karine Võhmar 

Kooli toetava organisatsiooni liige: Janno Vool 

Vallavalitsuse esindaja: Kairi Hõbemeri 

Õppenõukogu esindaja: Kristel Reino 

Vilistlaste esindaja: Kai Lepik 

Õpilasesinduse esindaja: Roz Mariel Spiridonova 

Kutsutud: Veera Sibrik 

Koosolekut protokollis: Kairi Nõmmemees 

Puudus: Liis Lehtsaar 

 

Päevakord: 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimine. 

2. Mäetaguse Põhikooli Distantsõppe  korraldamise kord. 

3. Mäetaguse Põhikooli COVID-19 leviku tõkestamise plaan 

4. Muud teemad. 

 

Otsustati: 

1. Hoolekogu esimehe ja aseesimehe valimised. 

Esimehe kandidaatiteks esitati Kai Lepik ja Kairi Nõmmemees. Aseesimehe 

kandidtaatideks esitati Kai Lepik, Kairi Nõmmemees ja Airi Nano. 

Toimus avalik hääletamine. 

Otsustati: Ühehäälselt valiti esimeheks Kai Lepik ja aseesimeheks Kairi Nõmmemees 

 

 

2. Kooli „Distantsõppe  korraldamise kord“ läbiarutamine  ja arvamuse andmine  

Koolidirektor rääkis Mäetaguse Põhikooli õppekava muudatustest. Muudatused on 

seoses õppeprotsessi korraldamisega distantsõppe ajal. 

Otsustati: lugeda „Distantsõppe  korraldamise kord“ korrektseks. Vajadusel korrata 

lapsevanematele üle korra punkt 5.7 

 

3. “Mäetaguse Põhikooli COVID-19 leviku tõkestamise plaani läbiarutamine ja 

arvamuse andmine. 

Koolidirektor seletas lisa kooli kodukordale. Muudatused on seoses COVID-19-ga. 

Otsustati: Mäetaguse Põhikooli COVID-19 leviku tõkestamise plaan lugeda 

korrektseks 

 



4. Muud teemad 

- Distantsõpe Eestis seoses alates 14.12.2020 Vabariigi valitsuse otsusega. 

- Kool otsib jaanuarist uut tööõpetuse õpetajat 

- Tagasiside sügisel kooli  tulnud kahele uuele noorele õpetajale, keda hoolekogu 

valis. Lapsed on väga rahul, kuna noored õpetajad on tublid ja vaatavad uuenenud 

pilguga haridussüsteemile. 

- Vastavalt Alutaguse Vallavalitsuse otsusega muutub IT-süsteemi korraldus. Koolis 

tööl olnud IT-spetsialist hakkab teenindama ka teisi valla asutusi lisaks. 

- Õpilasesindus rääkis jõulukaartide üle-Euroopalisest projektist.  

- Kooli jõulupeod jäävad ära. 

 

Järgmine hoolekogu vastavalt vajadusele. 

 

Esimees      Protokollija 

Kai Lepik      Kairi Nõmmemees 

 

 


